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Jelen vannak: 

 Szavazati joggal: Fáki Anna (szakterületi koordinátor), Hoksza Zsolt, Kovács Dániel, 

Nyitrai Károly, Sagmeister Ádám, Tejes Viktor 

 Állandó meghívott: Őri Bálint (Ellenőrző Bizottság) 

 Tanácskozási joggal: Horváth Luca, Kiss Tibor, Kuti Péter, Seres Ákos, Toma Zsófia 

Ülés emlékeztetője 

Fáki Anna 18:12 perckor megnyitja az ülést. 

Őri Bálint megállapította, hogy az ülés 6 fővel határozatképes. 

Fáki Anna Őri Bálintot jelölte az ülés jegyzőkönyvének vezetésére. Őri Bálint elfogadta a 

jelölést. A szavazati joggal rendelkező tagok 6 igennel, egyhangúan támogatták, hogy Őri 

Bálint készítse el az ülés jegyzőkönyvét. 

1/2015 (V.6.) számú szakterületi bizottsági határozat: A Szakterületi Bizottság 6 igennel, 

egyhangúan megválasztotta Őri Bálintot az ülés jegyzőkönyvének vezetésére. 

18:13 - Fáki Anna ismertette az előzetesen kiküldött napirendi pontokat: 

1. Bejelentések 

2. Személyi kérdések 

3. Egyebek 

A napirendi pontokhoz módosító javaslat nem érkezett. 

2/2015 (V.6.) számú szakterületi bizottsági határozat: A Szakterületi Bizottság 6 igennel, 

egyhangúan elfogadta az előzetesen kiküldött napirendi pontokat. 
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Bejelentések (18:14) 

Fáki Anna bejelentette, hogy zajlik a LEN, ahol a Szakterület logikai sátorral képviseli magát. 

A sátor iránt nagy az érdeklődés. 

Hoksza Zsolt bejelentette, hogy az Ellenőrző Bizottság érvénytelenítette az elnökválasztás 

szavazását, így 2015. május 5-től új szavazás vette kezdetét, melyen szintén egy választható 

jelölt van, Hoksza Zsolt. A választáson az arra jogosultak legalább 25%-ának kell részt 

vennie, ezért mindenkit arra buzdít, hogy szavazzon, és biztasson erre minél több embert. 

Fáki Anna bejelentette, hogy a záró küldöttgyűlési ülés 2015. május 8-án 11 órától lesz. Az 

alakuló küldöttgyűlési ülés 2015. május 16-án lesz, a kezdés pontos időpontja körül viták 

zajlanak, azonban mindenképp meg kell azt nyitni 10 órakor, és fontos, hogy ekkor 

határozatképes legyen. 

Kuti Péter kérdésére Fáki Anna beszámolt a MatFiz felezőről, amelyen körülbelül 150-en 

vettek részt. Az esemény költségvetése nem képezte a Küldöttgyűlésre beküldött beszámolója 

részét, mert azt teljes egészében a Kőrösi Csoma Sándor Kollégium büféje kezelte, a 

Szakterületnek sem anyagi hozzájárulása nem volt, sem bevétele nem származott az 

eseményből. 

18:18 - Fáki Anna lezárta az első napirendi pontot. 

Személyi kérdések (18:18) 

Fáki Anna felkérte levezető elnöknek Kuti Pétert, mivel ő maga személyesen érintett a 

kérdésben. Kuti Péter elvállalta a jelölést, miután egyéb jelölés nem érkezett. 

18:21 - a Szakterületi Bizottság az alábbi határozatot hozta: 

3/2015 (V.6.) számú szakterületi bizottsági határozat: A Szakterületi Bizottság 6 igennel, 

egyhangúan megválasztotta Kuti Pétert az ülés levezető elnökének a szakterületi 

koordinátor személyéről való döntés idejére. 

Kuti Péter röviden ismertette a Szakterületi Bizottságot megillető jogokat a szakterületi 

koordinátor személyének választásában: a Szakterület bárkit támogathat, nem kell 

egyértelműen állást foglalnia egy jelölt mellett, de csak az indulhat el az alakuló 

Küldöttgyűlésen a posztért, akit a Szakterület támogat. 

Kuti Péter bejelentette, hogy egy pályázat érkezett, Fáki Annától, azonban a Szakterület olyan 

jelöltet is támogathat, aki még nem adott be pályázatot a tisztségre. 
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18:25 - Fáki Anna ismertette pályázatát: februárban személyes okok miatt mindenképpen le 

fog mondani, ezért nagy hangsúlyt fektetne a megfelelő utód megkeresésére és felkészítésére. 

Szeptembertől végezné a szakterületi koordinátor feladatait, de mivel zsúfolt órarendje lesz, 

ha addig lesz, aki jelentkezik a pozícióra, őt nyáron szívesen felkészíti, és akár már az ősszel 

átadja neki a tisztséget. Egy érdeklődő kereste meg eddig, de még bárki jelentkezhet. Nem 

tervez sok nagy újítást, a kisebb csoportokra szeretne nagyobb hangsúlyt fektetni. Örül, hogy 

újra beindult a MASZAT, de alacsony az érdeklődés, nem tudja, hogy lehetne még több 

embert megszólítani, mivel hirdetve van a TéTékás Nyúzban, a Szakterület honlapján és 

Facebook-oldalán. Fontosnak tartja, hogy még gyakrabban olvasson e-maileket. 

18:32 - Kuti Péter felkérte a jelenlevőket, hogy – amennyiben kívánnak – intézzenek 

kérdéseket a jelölthöz. 

Tejes Viktor: hogyan kíván több figyelmet fordítani a kis csoportokra? 

Fáki Anna: fontos a személyes kommunikáció, és, hogy nagyobb figyelmet fordítson többek 

között a levelezésre. 

Horváth Luca: ki az érdeklődő személy? 

Fáki Anna: mivel nem egyeztek meg abban, hogy érdeklődése publikus lenne, egyelőre nem 

kívánja azt megosztani a Szakterülettel. 

Kuti Péter: mi történt a tisztség betöltése alatt, hogyan értékeli a tevékenységét? 

Fáki Anna: voltak figyelmetlenségek, többször merült ki a munka során, mint előre gondolta 

volna. Igyekezett mindent legjobb tudása szerint végezni. Örül, hogy a SzaCs-ban sok az új, 

aktív tag, ők főleg a mentorgárdából kerültek ki. A frissen választott képviselők között is sok 

az új, a hat megválasztott képviselőből négyen még nem voltak a Küldöttgyűlés tagjai. Ezeket 

összességében nagy sikernek tartja, hiszen ez azt mutatja, hogy sokakat sikerült bevonni. 

Ugyancsak sok új korrepetitor vesz részt a MASZAT munkájában, továbbá sokan aktívak a 

tisztségviselők munkáját segítő csoportokban is. 

Kuti Péter: mik a legfontosabb tervei a következő időszakban? 

Fáki Anna: a legfontosabb egy elhivatott utód találása és felkészítése, ezen kívül a Szakterület 

tagjainak megfelelő informálása. 

Hoksza Zsolt: miért lát több beszámolót a záró Küldöttgyűlés alatt? Hogyan értékeli a 

képviselőválasztást? 
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Fáki Anna: azért van három beszámoló, mert a feltöltés után vette észre, hogy kimaradt egy-

egy pont, de mindegyiket időben küldte be. Képviselőnek kevesebben jelentkeztek, mint a 

korábbi években, de mind a hat jelölt elérte a szükséges 15%-ot, és mindannyian képviselők 

lesznek. 

Tejes Viktor: miért van most kevesebb jelentkező? 

Fáki Anna: sokan mondták, hogy nincs elég idejük, vagy nem tudják pontosan, hogy mi lenne 

a feladatuk, ezért nem mertek jelentkezni. Akik ezért nem jelentkezett, azzal beszélgettek, de 

kellene egy jobb bevonó 

Horváth Luca: olvasta a beszámolót, Török Mátyás mentorkoordinátorét is, és a 

mentorjelöltek számában ellentmondást talált. 

Fáki Anna: eredetileg 25-en jelentkeztek a mentorképzésre, de többen hamar visszamondták, 

vagy hiányzások miatt kiestek. Nála a legelső szám volt a 25, míg Török Mátyásnál a 19 a 

nagyon hamar visszalépettek/kiesettek száma szerepel. 

Kuti Péter: mit lehetne tenni a bevonóval? 

Fáki Anna: a legnagyobb probléma a hirdetéssel van, magáról a programról sok pozitív 

visszajelzés érkezett. A megvalósítással kapcsolatban csak a program hossza kifogásolható, a 

legjobb egy a 2012-ben megrendezett, két napos programsorozat lenne, csak persze ennek 

nagy az anyagi vonzata. Költséghatékonyabb megoldás lenne egy, a Kémia Szakterületen 

szokássá vált, egész napos bevonó szervezése, ez valószínűleg eredményesebb lenne a 

mostani néhány órás előadássorozatnál. 

Horváth Luca: Az előző pályázatban foglaltak közül mennyi mindent sikerült megvalósítani? 

Fáki Anna: sikerült rendbe tenni a levelezőlistákat, itt csak a 2014-es MSc listával akadtak 

gondok, amelyről egy szerverleállás miatt letörlődött az összes e-mail cím, ezt a problémát 

csak nemrég fedezte fel. Amint korábban említette, a kis csoportok működtetésében nem 

sikerült minden lehetőséget kiaknázni. Időszerű lenne a szakterületi honlap frissítése, azonban 

ezt egyedül nem biztos, hogy meg tudja tenni, ezért fel fogja venni a kapcsolatot Fetter Dávid 

informatikussal. 

Seres Ákos: a MASZAT segítő tevékenységét az oktatók is tudnák-e ajánlani? 

Fáki Anna: vannak, akik szívesen ajánlanák. 

Kuti Péter: mit adna át az utódjának a képzés során? 
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Fáki Anna: eddigi tevékenységéről a nyáron tervezi egy összefoglaló dokumentum 

elkészítését, amelyet mindenképp megosztana vele. Részletesen beszélne a 

rendezvényszervezés, a beiratkozás és az Educatio alatti teendőkről, hogy mire kell figyelni. 

Az általa betöltött delegáltságokkal kapcsolatban is ellátná tanácsokkal a jelentkezőt. 

Kuti Péter: milyen elveket adna át mindenképpen? 

Fáki Anna: mindig empatikusnak kell lenni, tudni kell mosolyogni, akkor is, amikor nehéz. 

Horváth Luca: miért vállalta el a GyógyMatek GT főszervezői pozícióját, amikor már így is 

le van terhelve? 

Fáki Anna: igaz, hogy sok a teendője így is, de nyáron kevesebb egyéb teendője van, és a 

szervezési folyamatban sok segítségre számíthat, mert összesen négy főszervező és két junior 

szervező között oszlanak meg a feladatok. 

Hoksza Zsolt: mi a véleménye a Hallgatói Önkormányzat mostani működéséről? 

Fáki Anna: az első időkben kevésbé vett volt aktív az üléseken, de az utóbbi időben gyakran 

szólal fel. A Választmány sajnos néha nem a legmegfelelőbb döntéseket hozza meg. A teljes 

Önkormányzat sajnos szétesőben van, kevés tisztségviselő van, aki sokat tesz a szervezet 

működéséért. 

Horváth Luca: mennyire ismeri az érvényben levő szabályzatokat, például a nemrég 

elfogadott új Alapszabályt? 

Fáki Anna: az új Alapszabályt már áttanulmányozta, tudja, mik a főbb pontjai, és, hogy mit 

hol keressen benne. A Szakterületi Bizottság ügyrendjét már sokszor átnézte, annak 

rendelkezéseivel tisztában van. 

Horváth Luca: mennyire van tisztában a delegáltak feladataival? 

Fáki Anna: a választmányi delegáltak feladatait ismeri, a ciklusban tagja volt a 

Választmánynak. Az Intézeti Tanácsba delegáltak feladatait még nem ismeri teljes 

részletességgel, sajnos lassan alkalmazkodik a rendszer, ezért még egyszer sem sikerült 

hivatalos meghívót kapnia az Intézeti Tanács ülésére. 

18:55 - Kuti Péter szünetet rendelt el. 

18:56 - az ülés folytatódott, az Ellenőrző Bizottság jelen levő tagja megállapította, hogy az 

ülés 6 fővel határozatképes. 
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18:56 - Hoksza Zsolt jelölte Sagmeister Ádámot a szakterületi koordinátori tisztségre. Tejes 

Viktor egyetértésének adott hangot, Sagmeister Ádám azonban nem vállalta a jelölést. 

19:00 - Kuti Péter szimpátiaszavazást kért a jelenlevőktől Fáki Anna személyével 

kapcsolatban, és arra kérte a szavazati joggal rendelkező megjelenteket, hogy döntésük 

meghozatalakor vegyék figyelembe a szimpátiaszavazás eredményét. A szimpátiaszavazás 

során az ülésen tartózkodók öt tartózkodás ellenében 7 igennel támogatták a jelöltet. 

19:01 - Kuti Péter felkérte az Ellenőrző Bizottság jelen levő tagját, hogy ismertesse a szavazás 

menetét. Őri Bálint ismertette a szavazás menetét, majd kiosztotta a szavazati joggal 

rendelkezők számára a szavazásra használt cédulákat. A szavazás eredményeképpen a 

Szakterületi Bizottság 19:04-kor az alábbi határozatot hozta: 

4/2015 (V.6.) számú szakterületi bizottsági határozat: A Szakterületi Bizottság 1 

távolmaradás ellenében, 5 igennel támogatta Fáki Anna jelentkezését a szakterületi 

koordinátori tisztségre. 

19:05 - Kuti Péter lemond a levezető elnök szerepéről, az ülést a továbbiakban Fáki Anna, 

szakterületi koordinátor vezeti. 

A Bizottság tagjai megvitatták, hogy melyik delegáltságra kit támogatnak. 

Választmányi delegáltság: amennyiben nincs más jelentkező, Fáki Anna a továbbiakban is el 

tudja vállalni a delegáltságot. 

Intézeti Tanács delegáltság: Horváth Luca felvetette, hogy a hallgatók számára fenntartott 

négy hely egyikére a Szakterület delegálhatna egy tanárszakos hallgatót. Kuti Péter elmondta, 

hogy a Matematika Intézeti Tanács összetételét egy dékáni rendelet szabályozza, amely nem 

tesz olyan megkötést, amely szerint csak matematika alap- vagy mesterszakos hallgató lehet 

annak tagja. Szerinte is törekedni kell arra, hogy a tanárszakos hallgatók érdekei is képviselve 

legyenek a Tanácsban. 

Fáki Anna felkérte az eddigi delegáltakat, hogy jelezzék, vállalnák-e a jövőben is a 

delegáltságot. Hoksza Zsolt a továbbiakban nem kíván Intézeti tanács delegált lenni. Horváth 

Luca lemond, amennyiben jelentkezik valaki más a helyére. Fáki Anna szívesen vállalná a 

delegáltságot. Antal Ádám nem volt jelen az ülésen, és nem jelezte szándékait az ügy 

kapcsán. 

Kari Ösztöndíjbizottság delegáltság: a Bizottság át fog alakulni, így csak egy hónapra fontos, 

hogy a Szakterületről érkezzen delegált. Sudár Mariann tanárszakos hallgató jelezte, hogy a 

továbbiakban is szívesen lenne a Matematika Szakterület delegáltja a testületbe. 
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Kari Tanács: Hoksza Zsolt elmondta, hogy reményei szerint elnöknek fogják választani, 

amely esetben nyilvánvalóan tagja lesz a Tanácsnak. Hallgatók számára 8 hely van fenntartva, 

ezek közül egy az elnököt, egy pedig a tanulmányi elnökhelyettest illeti meg. 

Kari Tanulmányi és Oktatási Bizottság: a tanulmányi elnökhelyettes tisztségénél fogva tagja, 

és ő egyben a saját szakterületének delegáltja is. Horváth Luca elmondta, hogy amennyiben 

tanulmányi elnökhelyettesnek választják, úgy természetesen részt venne a Bizottság 

munkájában, ha azonban nem őt választják a tisztségre, akkor más területen kívánja ellátni a 

hallgatók érdekképviseletét. 

Kari Fegyelmi Testület: Nyitrai Károly elmondta, hogy a Testület csak szükség (fegyelmi 

tárgyalás) esetén ülésezik, és ekkor is csak kevés tagjának kell jelen lenni, illetve, hogy a 

továbbiakban is szívesen betöltené a delegáltságot. 

19:24 – Fáki Anna lezárta a második napirendi pontot. 

Egyebek (18:24) 

Fáki Anna szakterületi koordinátor kellemes időtöltést kívánt mindenkinek a LEN ideje alatt. 

19:25 – Fáki Anna lezárta a harmadik napirendi pontot. 

19:25 – Fáki Anna lezárta az ülést. 

Határozatok 

1/2015 (V.6.) számú szakterületi bizottsági határozat: A Szakterületi Bizottság 6 igennel, 

egyhangúan megválasztotta Őri Bálintot az ülés jegyzőkönyvének vezetésére. 

2/2015 (V.6.) számú szakterületi bizottsági határozat: A Szakterületi Bizottság 6 igennel, 

egyhangúan elfogadta az előzetesen kiküldött napirendi pontokat. 

3/2015 (V.6.) számú szakterületi bizottsági határozat: A Szakterületi Bizottság 6 igennel, 

egyhangúan megválasztotta Kuti Pétert az ülés levezető elnökének a szakterületi 

koordinátor személyéről való döntés idejére. 

4/2015 (V.6.) számú szakterületi bizottsági határozat: A Szakterületi Bizottság 1 

távolmaradás ellenében, 5 igennel támogatta Fáki Anna jelentkezését a szakterületi 

koordinátori tisztségre. 


